
سرمقاله

برگزاری هشتمین 
دوره نمایشــگاهی 
امپکس نشان دهنده 
برخورداری درســت 
تولیدکنندگان کفش 
ایرانــی از فرهنــگ 
برگزاری نمایشــگاه ها بود حضور در  چنین 
نمایشــگاه هایی فرصت خوبی را فراهم کرد 
تــا تولیدکنندگان کفش  کشــور به راحتی 
و بدون واســطه با بازار و مصــرف کنندگان 
درتماس باشند، به طور مســتقیم نظرات، 
پیشــنهادات و انتقادات آن ها را بشنوند، از 
تولیدات خود دفاع کنند و رقابت سالم داشته 
باشند.تولیدکنندگان برای رشد بهتر در این 
صنعت نیازدارند  که از اطلاعات و فناوری های 
نوین ســایر کشــورها نیز مطلع باشند و به 
این منظــور باید نگاهی به نمایشــگاه های 

خارج کشور داشته باشــند.  بنابراین حضور 
تولیدکنندگان در نمایشگاه های بین المللی 
می تواند آن ها را از آخرین دســتاوردهای 
این صنعت مطلــع و بهره مند کنــد تا آنها 
نیز بتوانند محصــولات خود را در  بازارهای 
بین المللی معرفی کنند.   برگزاری هشتمین 
دوره نمایشگاه صنعت کفش توسط اتحادیه 
صنعت کفش دســتدوز و حضــور خوب و 
قابل تامل  تولیدکننــدگان صنعت کفش 
می تواند نوید بخش این باشــد که صنعت 
کفش کشــور در راســتای تولید و اشتغال 
افرینی همچنان فعال و با انگیزه است در این 
بین اما با حمایت واقعی مســئولان  کاهش 
مشــکلات تولیدکنندگان به معنای واقعی 
به حمایت از تولید کشورامده تا این صنعت 
مادر بتواند با حداقل مشکلات به کار و تولید 

و ارزآوری و توسعه این صنعت بپردازد .

 لزوم حمایت  بیشتر مسئولان از صنعت کفش 
مرتضی بلوکی- کارشناس رسانه

دي 1400

ایلنا
خبرگزاری کار ایران

هشتمین نمایشگاه کفش ،کیف،چرم و 
صنایع وابسته )امپکس( از 21 الی24 دی 

در تهران برگزار شد 
رســول شــجری رئیس اتحادیه کفش 
دســت دوز تهران در گفت وگو با خبرنگار 
ایلنــا،  درخصــوص بازخورد هشــتمین 
نمایشــگاه امپکس گفــت: باوجود همه 
مشــکلات موجود در جامعه صنفی ما از 
جمله تورم، بیکاری و مسائل دیگر بازخورد 
نمایشــگاه بســیار خوب بود و توانستیم 
نمایشگاهی بسیار آبرومند برگزار کنیم که 
درچند سال اخیر واقعا کم نظیر بوده است.

وی درخصوص توجه و حضور مسئولان 
کشور نسبت به این نمایشــگاه نیز گفت: 
گرچه مشــکلات بســیار فراوان است، اما 
درخواست رفع مشــکلات را در یک شب 
نداریم. همواره مدیون زحمات دوســتان 
و مســئولان در وزارت صنعــت،  معدن و 
تجارت هستیم، مسئولانی همچون برادران 
 معاون صنعت،  معدن و تجــارت،  مهرابی،

  صابر پرنیان شــهرک صنعتــی، فراهانی 
رئیس اتاق اصناف تهران و درستی و فاضلی 
نائب رئیس ایشان و چند تن از نمایندگان 
مجلس به منظور بررسی مشکلات فعالان 
این صنف در این نمایشگاه حضور داشتند. 
برادران معاون وزیر صمت پس از حضور در 
نمایشــگاه و آگاهی از مشکلات این صنف 
به ویژه تامین مواد اولیه و شهرک صنعتی،  
بالافاصله جلســه ای برای حل مشــکلات 
این صنف برگزار کردند که بسیار برای ما با 

ارزش است.
رئیس اتحادیه صنف کفاشــان دستدوز 
تهران ادامه داد: اعــلام آمادگی کردیم تا 
همکاریهای مشترکی با کشورهای منطقه 
داشته باشیم به همین منظور به بسیاری از 
کشورهای همسایه  مثل عراق، افغانستان، 
پاکستان، هند، ترکیه، روسیه و چین نامه 
زدیم که در جریان این نمایشگاه قرار گیرند 
و خوشــبختانه توانســتیم با کشور چین 
ارتباطاتی را به صورت آنلاین برقرار کنیم.

وی تاکید کرد: برگزاری نمایشــگاه به 

منظور پیشبرد اهداف،  حفظ بقا و دوام این 
صنعت یک امر ضروری و انکار ناپذیر است 
و هویت و خاصیت نمایشگاه این است که 
کلیه اهالی آن صنعت گرد هم می آیند ، با 
هم همفکری می کنند و مشــکلات خود 
را مطــرح و حل می کنند و پیشــرفت ها و 
نوآوری ها صنعت خود را مشاهده می کنند.

وی درخصــوص ادامــه نمایشــگاه در 
ســال آینده نیز گفت: در ســال آینده نیز 
علاوه بر برگزاری نمایشــگاه در کشور در 
نمایشــگاههای خارج از کشور نیز حضور 
خواهیم یافت،  همچنین از کشورهای دیگر 
خواستیم که در نمایشگاه ما حضور یابند 
همچنان که از کشــورهای ترکیه، چین و 
ایتالیا حضور داشــتند و حضور ایتالیا در 

حوزه آموزش بسیار پررنگ بود.
وی ادامه داد: به دلیل اپیدمی کرونا هنوز 
وضعیــت اروپا به حالت عادی بازنگشــته 
اســت درغیر این صورت مطمئنا شرکت 
کننده بیشتری از کشورهای خارج به ویژه 
اروپا داشتیم. درحال حاضر نیز پیش بینی 
می کنیم که بتوانیم با کشــورهای منطقه 
به ویژه چین در زمینه مواد اولیه و ماشین 
آلات همکاری داشته باشیم اما درخصوص 
محصــولات نهایی نمی توانیــم همکاری 
داشته باشیم. همچنین با کشورهای هند، 
پاکستان و بنگال را نیز پیش بینی میکنیم 
در مواد اولیه همکاری بیشــتری داشــته 

باشیم.

رئیس اتحادیه کفش دست دوز تهران: 

 استقبال از هشتمین نمایشگاه امپکس
 کم نظیر بود 

 ویژه نامه 
نمایشگاه  امپکس

ایلنا
خبرگزاری کار ایران

برای درج اگهی با شماره های زیر تماس حاصل فرمایید 
۷۷۶۳۴۸۸۹،۷۷۶۳۴۷۱۴،۷۷۵۲۹۲۱۰
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 محمدمهــدی بــرادران معــاون
 امور صنایــع وزیر صمت در حاشــیه 
هشتمین نمایشگاه امپکس در پاسخ به 
لزوم توجه به مشکلات این صنف گفت: 
اگر به مشــکلات صنعتگران داخلی به 
ویژه صنعت کفش و مصنوعات آن توجه 
نکنیم بــازار داخلی و خارجی دســت 

چینی ها خواهد افتاد.
وی افزود: تفاوت نرخ ارز نیمایی و بازار 
آزاد، پتروشیمی ها و مواد اولیه، قاچاق از 
مشکلات اصلی مطرح شده صنعتگران 

این حوزه بود.
برادران در خصوص موثر بودن برگزاری 
این گونه نمایشــگاه ها گفــت: همواره 
نمایشگاه ها جشن ســالانه هر صنعتی 
محسوب می شوند. به ویژه که نمایشگاه 
تخصصی خــود محلی بــرای یک دوره 
آ موزشــی و هم افزایی بین صنعتگران 
است و از حیث مدیریتی و دانش هر ساله 

مورد استقبال قرار می گیرد.
وی در ادامه گفت: گرچه در هشــت 
سال گذشــته بازار کیف و کفش مزیت 
خود را از دســت داد اما امیدواریم که با 
توجه به مشکلات این صنف افق روشنی 

را در پیش رو داشته باشیم.

معاون امور صنایع وزیر صمت در ادامه 
برای حل مشکلات مواد اولیه و صنعت 
مورد نیــاز این حوزه قول مســاعدت و 

همکاری داد.
 برادران در حاشیه هشتمین نمایشگاه 
امپکــس در خصوص تعریــف چارت 
جداگانــه برای صنعت چــرم به عنوان 
یکی از چالش های صنعتگران این حوزه 
گفت: یکی از اتفاقات خوبی که در دولت 
جدید در وزارت خانه درباره این مسئله 

وجود دارد این است که با سازمان امور 
استخدامی و وزارت ســاختار را اصلاح 
کردیم و ساختار جدید چند ویژگی دارد 

که به این صنعت کمک کند.
اصناف را تجمیع کرده و کســب وکار 
کیف و کفــش و چــرم و به وجودآمده 
است، مسئله دوم این است که این اتفاق 
در تولیدات سلولزی و بهداشتی دنبال 
می شــد که آن را منفک نمودیم و این 
حوزه به طور اختصاصی بــرای کیف و 

کفش چرم و پوشاک در قالب یک اداره 
کل دنبال می شود.

وی ادامه داد: در گذشته در وزارت خانه 
حوزه هــای مختلفی داشــتیم و یک 
صنعتگــر باید برای رفع مشــکل خود 
به توســعه و تجارت و وزارت و اصناف و 
غیره مراجعه میکــرد که درحال حاضر 
با تعریف اداره کل نساجی و پوشاک در 
قالب یک پنجره واحد این مشــکل رفع 

خواهد شد.
 وی در ادامــه در خصــوص نگرانی 
صنعتگران کیف و کفش مبنی بر امضای 
برجام و کاهش قیمــت دلار و درنتیجه 
افزایش قاچاق کیــف و کفش و چرم به 
داخل کشور گفت: باید توجه کنیم که 
اگر ما یک صنعت پویایی نداشته باشیم 
و نتوانیم قیمت هــا را تثبیت کنیم بازار 
از دســت خواهد رفت. لذا توصیه من به 
صنعتگران این است که علاوه بر توجه به 
بازارهای صادراتی، بازار کار به بازارهای 
داخلــی و به ویژه نیاز طبقه متوســط و 
جامعه کارگری و کارمندی توجه کنند. 
اگر نتوانیم قیمت ها را ثابت نگه داریم و 
به نیازهای این قشر توجه نکنیم بیم از 

دست دادن بازار وجود دارد.

بر اســاس پیگیری  های  کــه اتحادیه 
کفش دســت دوز تهران انجــام داد در 
خصوص »واحدهای تولیدی که به صورت 
وراثتی به ادامه فعالیت خود مشغولند« و 
همچنین »واحدهای تولیدی که دارای 
کد کارگاهی مشمول معافیت می باشند و 
جابجایی در محل کد کارگاهی دیگری که 
مشمول فعالیت بوده اند انتقال می یابند و 
کارفرما کارگاه مذکور تغییر یافته است« 
مقرر شــد با موضوع معافیت از پرداخت 
حق بیمه سهم کارفرما تا میزان پنج نفر 

و دستور اداری سازمان تا مین اجتماعی 
ادارات کل کمافی الســابق اقدام لازم در 
خصوص برقراری معافیت کارفرما از حق 

بیمه سهم کارفرما اقدام نمایند.
همچنیــن در خصــوص واحدهای 
تولیدی جدیدالتاسیس مقرر شد اتحادیه 
کفاشان دســتدوز تهران آمار واحدهای 
جدید التاسیس را هرســاله به سازمان 
تامین اجتماعی ارســال تا بودجه آن از 
سوی دولت تامین گردد.تا شامل معافیت 

5 نفری شوند.

معاون امور صنایع وزیر صمت مطرح کرد:

طراحی یک اداره کل مستقل برای نساجی و پوشاک در وزارت صمت 

حل مشکل بیمه ای اعضای صنف کفش دست دوز تهران 
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به گزارش خبرنگار ایلنا، اتحادیه کفشان 
دســت دوز تهران به اعضای خــود اعلام 
کرد: پیرو مذاکــرات و مراجعات فراوان با 
سازمان تامین اجتماعی و سازمان صنعت 
معدن و تجــارت در خصوص بخشــنامه 
شــماره 3/140 مورخ 19 مهــر 1399 
ســازمان تامین اجتماعی که بــا اجرای 
آن بخشنامه توسط شــعب آن سازمان، 
اکثر کارگاهایی کــه از معافیت حق بیمه 
کارفرمــا به تعــداد پنج نفــر از کارگران 
برخوردار بودنــد، این حق از آنها ســلب 
شــده بود، در نهایت پیگیری های مستمر 

هیات مدیره اتحادیه کفش های دست دوز 
منجر به صدور بخشــنامه جدید با شماره 
8041/1400/1000 مــورخ 22 آبــان 
1400 شــد که پیرو این بخشنامه جدید 
تمام کارگاه هایی که در گذشته از این حق 
برخوردار بودند کمافی السابق می توانند 
لیســت بیمه های خود را بــا معافیت پنج 
 نفر بــه شــعب تامین اجتماعی ارســال

 کنند.
امید است که با یاری حق تعالی بتوانیم 
برای هر چــه هموار کردن مســیر تولید 

گام های بیشتری برداریم.

یدالله صادقی رئیس سازمان صنعت 
معدن و تجارت استان تهران در حاشیه 
بازدید از هشــتمین نمایشگاه کفش، 
کیف، چرم و صنایع وابســته امپکس  
در گفت وگو با خبرنگار ایلنا با اشاره به 
اهمیت برگزاری این نمایشــگاه گفت: 
این نمایشگاه بهترین محل برای تبادل 
پیشــرفت های صنعت کفش اســت و 
تمامــی تولیدکننــدگان محصولات 
خود را به خوبی عرضه کردند و زنجیره 
صنعت کفش و صنایع مرتبط به خوبی 

معرفی می شود.
وی با اشــاره به اینکه صنعت کفش 
در ســال های اخیــر رشــد کــرده و 
نوآوری های خوبی داشته است گفت: 
قطعا برگزاری این نمایشگاه ها نه تنها 
می تواند قابلیت هــای این صنعت را به 
مشــتریان و مخاطبان داخلی معرفی 
کند بلکه فرصتی اســت تا مشتریان و 
سرمایه گزاران خارجی نیز بیشتر و بهتر 
با صنعت کفش و چرم ایران آشنا شوند 
و همین مســاله باعث رشــد و توسعه 

صنعت کفش خواهد شد.
صادقی با اشــاره به بالا بودن کیفیت 

محصولاتی که در نمایشــگاه امپکس 
ارایه شــده اســت گفت: برخی از این 
محصولات همچــون چرم مصنوعی  تا 
ســه ســال پیش در داخل کشور اصلا 
تولید نمی شــد و از کشــورهای دیگر 
وارد می شد اما امروز شاهد هستیم که 
این محصولات به صــورت صد در صد 
در داخل کشــور تولید می شود و حتی 
واردات بر عکس شده و ما به کشورهای 
دیگر صادرات نیز داریــم و یا در زمینه 
محصولاتی مانند پلــی اورتان ما کاملا 

وارد کننده بودیم اما امــروز تبدیل به 
تولیدکننده شــدیم و امروز می توانیم 
بگوییم که بــه جز تعــداد محدودی 
محصولات شیمیایی عمده بخش های 
صنعت کفش از ابزار، تجهیزات، چرم و 

مواد اولیه را در داخل کشور داریم.
وی با اشــاره به اینکه صنعت کفش 
یک صنعت پیشران است افزود: توسعه 
صنعت کفش می تواند توســعه ســایر 
صنایع را نیز به دنبال داشــته باشد و ما 
امروز در اســتان تهران حدود 19 هزار 

واحد صنفی تولیدکننده و تامین کننده 
مواد اولیه داریم و حــدود یک صد هزار 
نفر نیز فقط در استان تهران در صنعت 
کفش فعال هستند و در کل کشور نیز 

500 هزار نفر مشغول به کار هستند.
وی ادامه داد: امــروز در بحث تولید 
کفش و پوشــاک باید تــلاش کنیم تا 
هم در بخش طراحــی و  هم در بخش 
تکنولوژی همپای آخریــن متدهای 
دنیا حرکت کنیم و نیاز مشــتریان را 
با محصــولات داخلی بــرآورده کنیم   
وتلاش کنیم به جای آنکه محصولات 
خارجی را وارد کنیم نیازهای مشتریان 
را با تولیــدات داخل تامیــن کنیم و 
صنعت کفش می توانــد در این زمینه 
پیشــران باشــد و حتــی درآمدهای 
صادراتی داشته باشد و حتی از نفت نیز 

مهم تر باشد.
وی ادامه داد: باید در ساختارسازی به 
صنایع پیشران همچون صنعت کفش، 
پوشــاک، لوازم خانگی توجه بیشتری 
بشــود زیرا این صنایع اگر رشد کنند 
بقیه صنایع وابســته به آنها نیز رشــد 

خواهند کرد.

  ادامه اجرای  قانون معافیت  پنج نفره 
 تولیدکنندگان  کفش از پرداخت  حق بیمه 

رئیس سازمان صنعت و معدن و تجارت استان تهران مطرح کرد : 

 امپکس بهترین محل برای تبادل پیشرفت های صنعت کفش است
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نمایشگاه  امپکس

 به گزارش  خبرنگار ایلنا ،به منظور حمایت 
بیشــتر از صنایع کوچک و بنگاه های تولیدی 
در حوزه کیف، کفش، چرم و صنایع وابســته، 
 نشســت مشــترک و صمیمانــه ای میــان 

رئیس اتحادیه کفاشان و کارشناسان صندوق 
ضمات ســرمایه گذاری کوچک  واقع در محل 

نمایشگاه بین المللی تهران برگزار شد.
در ابتدا کارشناس صندوق توضیحاتی را در 

خصوص خدمات صندوق و حمایت هایی که 
از صنایع کوچک ارائه داد و ســازوکار دریافت 
ضمانت نامــه و حمایت از صنایــع کوچک از 
طریق صندوق را شرح داد.  این صحبت ها مورد 
استقبال رئیس اتحادیه قرار گرفت و قرار بر این 
شد تا تفاهم نامه ای در این زمینه با اتحادیه امضا 
شود تا اقدامات در خصوص کمک به واحدهای 

تولیدی تسریع یابد.
در این نشست، رسول شجری رئیس اتحادیه 
کفاشــان ضمن تشــکر از حضور صندوق در 
هشتمین نمایشگاه کیف، کفش، چرم و صنایع 
وابسته خواستار گسترش همکاری با صندوق و 
امضای تفاهم نامه شد تا تامین مالی واحدهای 

تولیدی در این زمینه صورت گیرد.
رسول شــجری ضمن ابراز خرســندی از 
استقبال خوب تولیدکنندگان و حضور صندوق 

ضمانت در میــان واحدهای تولیدی حاضر در 
نمایشگاه خاطرنشــان کرد: وجود صندوق ها 
و ســازمان های حمایتی در میــان واحدهای 
تولیدی ایده خوب و هدفمندی است و به نیاز 

تولیدکنندگان پاسخ می دهد.
وی افزود: با شرکت شــهرک های صنعتی 
و جناب آقای رســولیان مدیرعامل شــرکت  
شهرک های صنعتی ایران هم صحبتی داشتیم 
تا همکاری  گســترش یابد و در قالب خوشه و 
زون صنعتی زمین هایی را در اختیار واحدهای 
صنعتی )در حوزه کیف، کفش، چرم و صنایع 
وابسته( قرار دهند و در همین راستا نیز همکاری 
با صندوق بــرای تامیــن مالــی و حمایت از 
واحدهای تولیدی نیز تسریع پیدا کند چرا که 
این حمایت ها موجب افزایش تولید داخلی و 

به دنبال آن افزایش کیفیت تولیدات می شود.

علی رســولیان در گفت وگو با خبرنگار 
اقتصــادی ایلنــا، با اشــاره بــه بازدید از 
واحدهای تولیدی کفــش در تهران گفت: 
در این بازید با نحوه کار، ســطح کیفیت و 
مشــکلاتی که واحدهای تولیدی کفش 

داشتند، آشنا شدیم.
وی با بیــان اینکه واحدهــای تولیدی 
کفش از ســطح کیفــی خوبــی در تولید 
برخوردار هســتند،  گفت: صنعت کفش 
ایران از تکنولوژی نسبتا بالا و طراحی خوبی 

برخوردار هستند.
رئیس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان 
صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران 
با بیــان اینکه صنعت کفــش یک صنعت 
اشتغال زایی است، عنوان کرد: صنعت کیف 
و کفش چهارمین رسته شــغلی از لحاظ 
اشتغال است اگر به این صنعت توجه ویژه و 
شرایط لازم را برای آن مهیا شود  قطعا این 

صنعت ارزآوری بیشتری خواهد داشت.
رسولیان با اشاره به صادرات این صنعت 
در 7 ماه ســال جاری گفت: در 7 ماه سال 

جاری حدود 50 میلیون دلار صادرات انجام 
شده است. با توجه به پتانسیل موجود این 

میزان باید بیشتر شود.
 وی از بهبــود وضعیت صــادرات کفش

 خبر داد و گفت: خوشبختانه واردات در این 
محصول به صفر رســیده است. امیدوارم با 
عبور از شریط کرونایی در این صنعت رشد 

خوبی در تولید و صادرات داشته باشیم.
وی یکی از مشــکلات پیــش روی این 

صنعــت را تامین مواد اولیه عنــوان کرد و 
گفت: در این راستا با معاونت صنایع وزارت 
صمت جلسه ای خواهیم داشت تا در بخشی 
از تولیدات که نیازمند حمایت دولت است 
و در واردات مشکل دارند،  تدابیر اندیشیده 

شود.
معاون وزیر صنعت،  معــدن و تجارت، با 
بیان اینکه مواد اولیه صنعت کفش خیلی 
تابع ارز دولتی نیســت، گفــت: برخی از 

محدودیت های گمرکی به دلیل حمایت 
از تولیدکنندگان اســت؛ این امر می تواند 
در برخی مواقع تاثیرتی در تامین مواد اولیه 

داشته باشد.
وی با اشاره به شهرک صنعتی در قرچک 
گفت: در حــال رایزنی هســتیم که یک 
ساختمان مناســب برای تولیدکنندگان 
کفش ایجاد شود. باید در این شهرک شرایط 

به طور کامل مهیا شود.
رسولی ادامه داد: باید شــرایطی فراهم 
کنیم تا شهرک های تولید کفش با محوریت 

اتحادیه ها در کشور ایجاد شود.
وی اظهــار کــرد: وعــده دادیــم که 
تولیدکنندگان کفش ایرانــی بتوانند در 
نمایشــگاه های خارجی شرکت کنند و در 

این راستا آنها را حمایت خواهیم کرد.  
معــاون وزیر صنعت،  معــدن و تجارت، 
پیشــنهاد کرد: فعالان کفش باید تشکل 
های قوی برای حضور در بازارهای خارجی و 
برندسازی تشکیل دهند. کفش های ایرانی 

قابل رقابت با کالاهای خارجی هستند.

 پیشنهاد امضای تفاهم نامه اتحادیه کفاشان دست دوز 
و صندوق ضمات سرمایه گذاری کوچک 

رئیس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران مطرح کرد :

صنعت کیف و کفش چهارمین رسته شغلی از لحاظ اشتغال است
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نمایشگاه امپکس

مدیرعامل پا ایران مطرح کرد؛

مسئولان نسبت به قابلیتهای تجاری صنعت کفش کم توجه اند
 از نظر کیفیت تولیدات با کشورهای خارجی برابری داریم

  کاوه آذری منفــرد در گفت وگو با خبرنگار 
ایلنا،  درخصوص بازخورد هشتمین نمایشگاه 
امپکــس،  گفت: نمایشــگاه امســال یکی از 
بهتریــن، بزرگتریــن و موفق تریــن دوره 
نمایشــگاه های چرم، کفش و مصنوعات آن 
بود که توانست رضایت شرکت کنندگان را از 

آن خود کند.  
وی ادامه داد: در این نمایشــگاه پیشرفت و 
ارتقا محصولات را هم از لحاظ کیفیت و هم از 
لحاظ کمیت مشاهده کردیم. در قسمت کیف،  
کفش و صنایع وابســته تولیدات ما چیزی از 
تولیدات خارجی کم نداشتند کیفیت بسیار 
عالی بود و یکی از مسائلی که برای ما بسیار با 
ارزش است این است که مردم ما کاملا نسبت 
به تولیدات ایرانی اعتماد پیــدا کردند و این 
نشــان دهنده این اســت که کالای ایرانی با 
کیفیت خوب در کشــور درحال تولید است. 
فروش آنها به بنکداران به صورت عمده نشانه 
مصرف و  اعتماد مردم به آنها و تولیدات داخلی 

است. 
مدیرعامل پا ایران  تشــریح کرد: همینطور 
در مواد اولیه ماننــد رزین ها، پلــی اورتان و 
چرم مصنوعی کیفیت و تنوع بســیار بالایی 
داریم که نشــان دهنــده این اســت که به 
جایــگاه خوبــی در این تولیدات رســیدیم. 
هرســاله درخصوص واردات چرم مصنوعی 
مشــکلات بســیاری داشــتیم اما امروزه به 
اندازه ای با کیفیت بالا درحال تولید هســتیم 
که توانسته ایم رضایت عمومی را کسب کنیم 
و همینطور در مواد اولیــه مانند تزریق زیره، 
چرم مصنوعی، چرم طبیعی، ماشــین آلات 

کیفیت بســیار بالایی داریم. دســتگاه های 
پلی اورتان ما بســیار باکیفیت و هــم رده با 
ماشین آلات خارجی هستند و به کشورهای 
دیگر نیز صادر می شوند. این دستگاه ها مدام 
درحال به روزرســانی هســتند و این ما را از 

دستگاه های خارج از کشور بی نیاز می کند.
وی درخصوص توجه و حضور مسئولان در 
این نمایشگاه نیز گفت: مسئولان بسیاری از 
وزارت صمت، شــهرکهای صنعتی و اصناف 
و نماینــدگان مجلس در نمایشــگاه حضور 
داشــتند،  کمترین اتفاقی که می تواند در این 
مورد بیفتد این اســت که آنها قدرت صنعت 
کفش و چــرم کشــور را مشــاهده کردند و 
پی بردند که این صنعت قابلیت بسیاری برای 
اشتغالزایی،  صادرات و ارز آوری دارد،  به طوری 
که ارزآوری آن از نفت بسیار بیشتر است. در 
یکی دوسال اخیر توانستیم با بازدید مسئولان 
صنعتی از واحدهای تولیــدی، نگرش آنها را 
نسبت به صنعت چرم، کیف و کفش و صنایع 

وابسته تغییر دهیم. 
مدیرعامل پــا ایران  با تاکید بــر اینکه این 
صنعت به دلیــل روبه رو بودن بــا صنعت مد 
می تواند خواســته و نیاز مردم را در تولیدات 
خود اعمال کند گفت: بــازار تولیدات داخلی 
رونق گرفته است و بسیاری از بانوان در قسمت 
آموزش و طراحی این نمایشگاه شرکت کردند 

که این نوید بخش رشد در این صنعت است.
وی کم توجهی و عدم حمایت مســئولان از 
صنعتگران این حوزه را از مشکلات و چالش های 
این صنعت نام برد و گفت:  بزرگترین مشکل ما 
کم توجهی دولتمردان نســبت به این صنعت و 

عدم آگاهی از قابلیت های آن است،  بنابراین اگر 
توجه و حمایت لازم از این صنعت صورت گیرد 
می شود کشور را از بسیاری از بحران های موجود 
از جمله تحریم،  مشکل ارزآوری، مشکل اشتغال 
عبور کرده و امنیت اجتماعــی به دلیل جذب 
نیروی کار، درآمدزایی و درنتیجه رفاه اجتماعی 

شاغلان در این صنعت را فراهم آورد. 
آذری منفرد در پایــان گفت: صنعت کفش 
و چرم چهارمین صنعتی اســت که می تواند 
درکشور اشــتغالزایی ایجاد کند. بنابراین باید 
دولتمردان بــه این صنعت نگاه ویژه داشــته 
باشند. از طرف دیگر نیاز است که از قابلیت های 
جغرافیایی خود نیز اســتفاده کنیم. موقیت 
کشور ما بگونه ای است که حداقل 400 میلیون 

جمعیت دراطراف کشــور وجــود دارند و اگر 
مصرف ســرانه برای هر نفر 2 جفت در ســال 
درنظر بگیریم، این یعنی حداقل 800 میلیون 
کفش که میتوان صادر کرد. این تعداد در کشور 
2.8 است درحالی که این میزان درکشورهای 
اطراف ما مانند کشورهای حوزه خلیج فارس،  
آذربایجان و روســیه بسیار بیشــتر است زیرا 
به مد بیشــتر اهمیــت می دهند بــه معنای 
دیگر می توانیم درســال بیش از یک میلیارد 
کفش صادر کنیــم و تقریبا بــه ازای فروش 
پاپوشها و صندلها 4 تا 10 دلار،  در کفش های 
چرم مصنوعــی 10 تــا 25 دلار و کفش های 
چرم طبیعی 20 تــا 50 دلار ارز آوری خواهیم 

داشت.

پاایران
pu.tr.pvc.tpu تولیدکننده زیره های
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نمایشگاه  امپکس

مدیرعامل کفش شیما مطرح کرد :

سرکوب ارز یعنی سرکوب تولیدات داخلی

مدیرعامــل کفش شــیما در هشــتمین 
نمایشــگاه بین المللی کفــش، کیف، چرم و 
صنایع وابسته )امپکس( صنعت کفش را یک 
صنعت مصرفی دانست و اظهار کرد: با وجود 
مشــکلات اقتصادی، صنعت کفش یکی از 
نیازهای مهم مردم است و همواره تقاضا برای 

آن وجود دارد.
وی صنعت کفش را در کشور فراگیر دانست 
و افــزود: در حال حاضر اســتان هایی مانند 
تهران، اصفهان، زنجان، همدان و... به تولید 
کفش روی آورده انــد بنابراین بایــد به این 

صنعت بها داد و آن را قوی تر از قبل کرد.عرب 
معتقد است: با توجه به زیرساخت های موجود 
در کشور می توان یکی از فعالان صنعت کفش 

در منطقه غرب آسیا بود.
وی ادامه داد: باید زیرســاخت های کشور 
مانند پتروشــیمی ها با صنعت کفش همراه 
شوند. متاسفانه در گذشــته پتروشیمی ها 
موادی کــه در کشــور مصرف نداشــت را 
به کشــورهایی ماننــد چین و ژاپــن صادر 
می کردند. این کشــورها نیز پس از فرآوری، 
 ایــن مــواد را بــا قیمت بیشــتر بــه ایران

 می فروختند.
مدیرعامــل کفش شــیما با بیــان اینکه 
انتظــار داریــم مواد اولیه کفــش در  داخل 
تولید شــود، گفــت: خوشــبختانه در حال 
حاضر کارخانه های چرم مصنوعی، پلی اتن، 
قالب سازی و ماشین ســازی راه اندازی شده 
و تا حدودی جوابگوی نیاز داخل هســتند. 
همچنین پتروشــیمی هایی مانند کارون و 
خلیج فارس نیز روی مواد اولیه کفش فعالیت 
می کنند که این نوید خوبی برای این صنعت 

است.
عرب با بیان اینکه برای تامین چرم طبیعی 

مشــکلی وجود ندارد، یادآور شــد: در حال 
حاضر بــرای تامین چرم طبیعی در کشــور 
مشکلی وجود ندارد. اگر بخواهیم این مواد را 
از خارج تامین کنیم، برای تولیدکننده گرانتر 
از داخل تمام خواهد شد.وی با اشاره به حضور 
اتباع خارجی در صنعت کفش بیان کرد: اگر 
اتباع خارجی طبق قوانین و مقررات کشــور 
ســرمایه گذاری انجام دهند، مشکلی وجود 
نخواهد داشــت؛ این در حالی است که اتباع 
خارجی نیز طبق قوانین، بیمه و مالیات خود 

را پرداخت کنند.
مدیرعامل کفش شــیما خاطرنشان کرد: 
دولت باید قوانین کســب و کار را تســهیل 
کند. در حــال حاضر دریافت مجوز بســیار 
زمانبر اســت و قوانین دســت و پاگیر برای 

تولیدکنندگان مانع ایجاد می کند.

عرب در خصوص هدفمند کردن ارز 4200 
تومانی گفت: حذف ارز 4200 تومانی بسیار 
کار خوبی است. نرخ ارز باید یک قانون داشته 

باشد.
وی با بیان اینکه نوسانات نرخ ارز شرایط را 
برای تولیدکنندگان سخت کرده است، اظهار 
کرد: ســرکوب ارز یعنی ســرکوب تولیدات 
داخلی؛ سرکوب ارز یعنی رانت و از بین رفتن 
اشتغال؛ با سرکوب ارز به واردات بها می دهیم.

مدیرعامل کفش شیما از دولت خواست تورم 
را از طریق دیگری اصلاح کنند نه از طریق ارز.

عرب معتقــد اســت: درآمد نفتــی باید 
برای زیرساخت های کشــور مانند جاده ها 
و بیمارستان ها اســتفاده شــود.وی با ابراز 
امیدواری از برگزاری نمایشگاه امپکس گفت: 
در گذشــته این نمایشــگاه در ابعاد کوچک 
برگزار می شد. خوشــبختانه در حال حاضر 
تعداد شرکت کنندگان افزایش یافته که این 
امر نشان دهنده قدرت تولیدکنندگان صنعت 

چرم است.

 نشانی دفتر مرکزی : تهران، خیابان سعدی شمالی، کوچه بخارا، 
 ساختمان شیماکفش

تماس با واحد فروش تلویزیونی )خرید از طریق پیامک و تماس( : 02157721721

قاســم نوده فراهانی رئیس 
اتاق اصناف تهران در حاشیه 
بازدید از هشتمین نمایشگاه 
امپکس به خبرنگار ایلنا گفت:  
مســئله اصلی ایــن صنعت 
قاچاق و تامین مواد اولیه است 
و همه تلاش ها و زحمات این 

صنف برای جلوگیــری از قاچاق به داخل 
کشور است. توجه داشته باشید که قاچاق 
مربوط به یک نهاد، ارگان و یا اداره نیست 
و اگر قرار بر ریشــه کن کردن این مسئله 
در کشــور اســت باید همه دست به دست 
هم دهیم و با یک تلاش جهــادی بتوانیم 

مشکلات این مسئله را رفع کنیم.

 وی با بیــان اینکه حمایت 
از تولید منعی بــرای قاچاق 
اســت، ادامه داد: مشــکلات 
داخلی از قبیل پتروشــیمی و 
تامین مواد اولیه نیز بنا بر قول 
مساعدت معاون امور صنایع 
وزیر صمت پیگیــری و حل 

خواهد شد.
وی در ادامه تاکید کرد: اصل مسئله تولید 
رقابت است، و این همان چیزی که موجب 
برتری نمایشــگاه امسال نســبت  به سال 
گذشته شده اســت. لذا در تولید، تجارت و 
کســب وکار در همه ابعاد باید رقابت ایجاد 

شود و مردم از این رقابت بهره مند شوند.

رئیس اتاق اصناف تهران مطرح کرد :

 مسئله اصلی  صنعت کفش و چرم  قاچاق 
و تامین مواد اولیه است
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رئیس هیات مدیره تهران دلتا مطرح کرد:

باید به نمایشگاه ها مانند نمایشگاه های امپکس نگاه ویژه ای شود
رئیس هیئت مدیره شرکت تهران دلتا با اشاره به 
اینکه به جای مُسکن باید به سمت درمان حرکت 
کنیم گفت: باید به برگزاری نمایشــگاه ها مانند 
نمایشگاه های امپکس نگاه ویژه ای شود. هدف از 
امپکس این بود که آخرین دستاوردها و تولیدات 

صنعت کفش در یک مکان مشخص عرضه شود.
داورپناه در هشتمین نمایشگاه بین المللی کفش، 
کیف، چرم و صنایع وابسته )امپکس( در گفت وگو با 
ایلنا با بیان اینکه تغذیه صنایع پایین دستی نیازمند 
تامین مواد اولیه اســت،  اظهار کرد: مواد اولیه این 
شرکت چندگانه اســت. به طوری که مواد اولیه 
چرم مصنوعی PVC ما متکی به بازارهای داخلی 

است که میزان تولید آن در کشور محدود است.
وی با بیان اینکه بیشــتر واردات کشور مربوط 
به چرم مصنوعی PU است،  عنوان کرد: شرکت 
تهران دلتا تنها شرکتی است که پلی اورتان را تولید 

می کند. البته برای تولید این محصول نیز نیازمند 
برخی مواد اولیه هستیم که روند واردات آن بسیار 

سخت و وقت گیر است.

وی با بیان اینکه شرکت تهران دلتا قادر به تامین 
نیاز کشــور اســت،  گفت: ظرفیت تولید شرکت 
تهران دلتــا در PVC   و PU حدود 24 میلیون 

متر مربع است. در واقع توانایی بالقوه این شرکت 
به دلیل محدودیت های موجود به بالفعل تبدیل 
نمی شود. بخشــی از این محدودیت ها عملکرد 
وزارت  خانه های مربوطه است. باید برای اعطلای 

صنعت، تولیدکنندگان را باور داشت.
رئیس هیئت مدیره شــرکت تهــران دلتا در 
خصوص حضــور اتباع خارجــی در این صنعت 
گفت: صنعــت کفش نیازمند حضــور کارگران 
ماهر و نیمه ماهر اســت. برخی مواقع نیز نیازمند 
کارشناسان خارجی هســتیم؛ زیرا باید از دانش 
آنها استفاده کنیم.داورپناه در خصوص هشتمین 
نمایشگاه بین المللی کفش، کیف، چرم و صنایع 
وابسته )امپکس( گفت: این نمایشگاه بعد از یک 
وقفه طولانی برگزار شــد. معمولا نمایشگاه های 
بین المللی زمان بندی شده است و این امر باعث 

می شود تا شرکت ها برنامه ریزی داشته باشند.

رومیــک قازاریانــس در 
گفت وگــو بــا خبرنــگار ایلنا 
درخصوص مشــکلات تولید 
در کشــور گفت: درحال حاضر 
مشکل اصلی ما کمبود نیروی 
کار اســت،  جوانان به جای کار 
در کارگاه هــای تولیــدی به 
مشــاغل دیگر از جمله فعالیت 
در تاکســیهای اینترنتی روی 
می آورنــد که دلیــل عمده آن 
حقوق خوب و نبود کارفرمایی 
بر سر آنهاست. وی درخصوص 
پیشنهاد افزایش حقوق و مزایا به 
منظور جذب کارگران و نیروی 
کار نیز گفت: پیشنهاد افزایش 
حقوق برای کارگر خوب است، 
اما امروز افزایــش حقوق برای 
کارفرما توجیه اقتصادی ندارد 
چراکه کارفرما توانایی پرداخت 
حقوق بیشتر را به کارگر ندارد. 
بنابراین اگر بخواهیم حقوق را 
افزایش دهیم باید تعداد نیروی 
کار را کم کنیم و کاهش تعداد 
نیروی کار به معنــای کاهش 
تولید است. درنتیجه چالشهای 
کمبــود نیــروی کار بــه طور 
مستقیم موجب ایجاد چالش در 
تولید می شود.  مدیرعامل پاشنه 

 ســیس تصریح کــرد: جوانان
 20 ساله اغلب ترجیح می دهند 
که در تاکســی های اینترنتی 
مشغول به کار شــوند و از طرف 
دیگر نیروی کار سن بالا مناسب 
فعالیت در این صنعت نیســت. 
بنابراین اگر محدودیت ســنی 
در جذب افراد در این تاکسیها 
و مشاغل نظیر آن وجود داشته 
باشد و جوانان را از فعالیت در این 
حوزه منع کند،  نیروی کار جوان 

به صنعت روی خواهد آورد.
قازاریانس ادامــه داد: تامین 
مواد اولیه یکی دیگر از مشکلات 
اصلــی صنعتگــران اســت. 
قیمت های مواد اولیــه به طور 
غیرمنطقی درحــال افزایش 
است و هر روز این قیمت ها بیشتر 
می شود و این حبابهای قیمتی 
در حال بزرگتر شــدن است، از 
طرف دیگر زمانــی که قیمت 

دلار افزایــش می یابد به دنبال 
آن قیمت هــای مواد اولیه نیز 
افزایشی می شوند درحالی که 
وقتی دلار کاهــش قیمت دارد 
قیمت ها نه تنها کاهش نمی یابد 

بلکه افزایش نیز دارند. 
مدیرعامل پاشــنه سیس با 
بیان اینکه مافیــای مواد اولیه 
بازار صنعت را دست گرفته اند،  
گفت: از طرفی نیز دولت قوانینی 
وضع نمی کنــد که بخواهد این 
اوضاع نابسامان را سامان دهد. 
چرا زمانی که دارایی بخواهد از 
صنعتگران مالیات بگیرد خوب 
عمل می کند اما در حوزه تولید 
توجهی به صنعتگران ندارند؟ 
بنابراین از دولت تقاضا داریم که 
معافیت های مالیاتی را حداقل 
برای 5 سال برای تولید قائل شود 
و آن را بسته به تعداد نیروی فعال 
در هر تولیدی بیشتر کند برای 
مثال تولیدی ای کــه 20 نیرو 
دارد به یک اندازه و تولیدی ای 
که 100 نیرو دارد نیز بیشــتر 
از ایــن معافیتهــای مالیاتی 
برخوردار شــود تا به این طریق 
بتوان هم بازار کار و هم تولید را 

بهبود بخشید.

مدیرعامل پاشنه سیس مطرح کرد؛

کمبود نیروی کار بزرگترین مشکل صنعت کشور 
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وحید روان پرور در گفت وگو با خبرنگار ایلنا 
درخصوص هشتمین نمایشگاه بین المللی 
امپکس،  گفت: نمایشــگاه امسال نسبت به 
سال های قبل پیشرفت و رشد محسوسی 
داشته است،  علی رغم شرایط کرونا، افزایش 
قیمت مواد اولیه و شــرایط بسیار سخت در 
تولید،  تولیدکنندگان در این نمایشگاه حاضر 
شــدند که نوعی حمایت از امپکس، صنف 
خود و صنعت کشور و امیدواری به آینده به 

حساب  می آید.
وی ضمن تشکر از حضور تولیدکنندگان 
و صنعتگــران کفش و چرم در هشــتمین 
نمایشــگاه امپکس،  درخصــوص میزان 
بازدیدهای این نمایشــگاه گفــت: میزان 
بازدیدها رضایت بخش بوده اســت و حتی 

کســانی که به عنوان تولیدکننده کفش در 
نمایشگاه حضور داشتند توانستند آشنایی 
و فروش با مشتری های جدید داشته باشند. 
بنابراین این نمایشــگاه نسبت به سال های 

گذشته ارزیابی مثبت داشته است.
مدیرعامل کیــف و کفش چــرم وحید 
ادامه داد: برگزاری نمایشگاه در ارتقا کیفیت 
و بهبود وضعیت تولیــد از دو جهت تغییر 
دیدگاه، ایجاد امید نسبت به آینده، آشنایی 
صنعت با آن غرفه دار و همفکری غرفه داران 
باهم و ایجاد انگیزه برای بقای صنعت بسیار 

موثر است.
وی با بیــان اینکــه اتفاقات سیاســی و 
اقتصادی و اجتماعی کشور به طور مستقیم 
در تولید و صنعت تاثیــر می گذارد، گفت: 

زیرا تولید مســئولیت حفظ منابع انسانی و 
مصرف مواد اولیه را برعهده دارد و شــرکت 
تولیدکنندگان در نمایشگاه روح تازه ای به 
تولید و صنعت می بخشد و آنها را نسبت به 

آینده امیدوار می کند.
روان پرور با بیان اینکه حضور مسئولان در 
نمایشــگاه  ها موجب دلگرمی برای شرکت 
کنندگان، ایجاد ابهت و اعتبار برای نمایشگاه 
اســت ،گفت: هر چه مســئولان بیشتر در 
نمایشگاه ها حضور داشته باشند نمایشگاه 
باشکوه تر برگزار خواهد شد. در این نمایشگاه 
نیز مسئولان بسیاری از وزارت صمت،  اتاق 
اصناف تهران و شرکت شهرکهای صنعتی 
در نمایشگاه حضور داشتند که موجب ایجاد 

روحیه برای نمایشگاه و تولیدگران شد.
مدیرعامل کیــف و کفش چــرم وحید 
درخصوص چالشــهای صنعــت کفش نیز 
تشریح کرد: اولین چالش حمایت مسئولان 
از این صنعت و صنعتگران این صنف است،  
بنابرایــن اگر سیاســتگذاری های دولت به 
گونه ای باشد که موجب ایجاد امید به آینده 
در تولیدکنندگان شود این امید را داریم که 
با سیاســتگذاریهای دولت جدید مشکلات 
صنعتگران این صنف حل شود. دومین مسئله 
تامین مواد اولیه است قیمت مواد اولیه در تمام 
دنیا به دلیل کرونا گران شــده است بنابراین 
کارخانه ها تولید خود را محدود کرده اند در 
نتیجه عدم وجود مواد اولیه قیمت تمام شده 

تولیدات را افزایش داد و تورم درتمام دنیا ایجاد 
شد و براساس قیمت نفت و کاهش ارزش دلار 
در مقابل ارزش کالا موجب افزایش ارزش مواد 
اولیه در دنیا شد و یکی از بزرگترین چالش های 
موجود چالش مواد اولیه است. چالش بعدی 
منابع انسانی اســت،  زمانی که کسب درآمد 
صحیح در صنعت ایجاد نشود منابع انسانی 
مدام درحال تغییر شــغل هستند تا بتوانند 
درآمد بیشتری داشته باشند،  بنابراین باید 
سیاستهای اقتصادی دولت به گونه ای باشد 
که از تورم جلوگیری کند تا معیشــت مردم 

راحت تر تامین شود.
وی در پایان تقاضا کرد تــا دولت در تمام 
تصمیمات خود از اصناف کمک گیرد  و گفت: 
همانطور زمانی که مشــکلی برای اعضای 
 خانواده پیش میاید همه اعضــای خانواده 
به ویژه ریش سفیدان برای حل آن همفکری 
می کنند در صنعت و صنف هم کســبه آن 
صنف حکم بزرگتر را برای حل مشــکلات 
دارند و نیاز است که دولت در حل مشکلات 
از اعضــای صنف و تشــکل هــای صنفی و 
کارشناسان آن صنعت مشورت گیرد تا هم 
صنعت و هم دولت راحت تر به خواسته های 
خود دست یابند. نیاز است که اهداف مشخص 
شود تا بتوان برنامه ریزی درستی انجام داد زیرا 
زمانی که اهدف مشخص نباشد گاهی تعارض 
دراهداف دولت و اصناف موجب ایجاد تعارض 

در برنامه ها و تصمیم ها می شود.

مدیرعامل کیف و کفش چرم وحید مطرح کرد؛ 

دولت در تصمیم گیری های خود از اصناف مشورت گیرد
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محسن حلاجی مدیر فروش برند 
P & P در گفت وگو با خبرنگار ایلنا 
با اشــاره به آخرین وضعیت فعالیت 
این شرکت گفت : برند P & P هستم 
در زمینه تولید کفش مردانه فعالیت 
می کند. در گذشته بیش از 70 کارگر 
در این تولیدی مشغول به کار بودند؛ 
اما به دلیل مشــکلات موجود مانند: 
عدم تهیه مواد اولیه، کمبود کارگر، 
نوسانات ارز و...تعداد نیروها به 30 نفر 

رسیده است.
وی ادامه داد : ظرفیت اســمی ما، 
تولید 500 جفت کفش در روز است؛  
اما با توجــه به شــرایط اقتصادی و 
نبود بازار تنها 90 جفت در روز تولید 
می کنیم. در حال حاضر به هیچ کشور 

صادرات نداریم.

 حلاجی در خصوص مشــکلات 
موجود بــر ســر راه تولیدکنندگان 
 کفش گفت :مشــکلات بســیاری 
بر سر راه تولیدکنندگان وجود دارد 
و این امر باعث شــده تا مــا تعدیل 
نیرو داشته باشــیم. با ادامه این روند 
قطعا بســیاری از کارگاه های کفش 
ورشکست خواهند شد. در حال حاضر 
به کارگران، بالاتــر از حداقل حقوق 
وزارت کار پرداخت می کنیم؛ اما ادامه 
این روند، بــرای تولیدکننده صرفه 
اقتصادی ندارد. کارگران نیز به دلیل 
عدم هماهنگی درآمــد با هزینه ها با 

سختی امرار معاش می کند.
بزرگترین مشــکل پیــش روی 
تولیدکنندگان کفش، از سویی، تهیه 
مواد اولیه و کمبود آن است و از سوی 

دیگر نوســانات نرخ ارز باعث گرانی 
تمامی محصولات شــده است.  این 
امر باعث شــده میزان خرید مردم از 
3 جفت کفش در سال به یک جفت 
کاهش پیدا کند. در حــال به دلیل 
نوسانات قیمت ها،  با فروش کفش،  

دیگر قادر به جایگزین آن نیستیم.

 وی ادامه داد : ســازمان مالیات و 
بیمه بدون هیچ اغماضی در شرایط 
سخت اقتصادی پول خود را دریافت 
می کنند. این در حالی است که دولت 
عنوان کرد در زمان شــیوع بیماری 
کرونا از تولیدکنندگان حمایت خواهد 
کرد. بــا وجود اینکــه هزینه های ما 

افزایش و فروش ما کاهش یافته؛  اما 
هیچ گونه حمایتی از دولت دریافت 
نکرده ایــم. دولــت وعــده کاهش 
مشکلات را داده؛ اما هیچ اتفاق مثبتی 
تا به امروز رخ نداده است. در نیتجه این 
معضلات باعث شده هیچ انگیزه ای 
برای تولیــد نباشــد. در صورتی که 
می توانستیم سرمایه خود را در بانک 
گذاشته و به راحتی ســود دریافت 
کنیم. چرا باید با چنین مشــکلاتی 
مواجه باشــیم؟ مگر تولیدکنندگان 
چه گناهی کردند؟  اگــر موانع رفع 
نشوند؛ کارگران و تولیدکنندگان به 
مشگل خواهند خورد زیرا کارگران 
روزمزد هستند و در صورت افزایش 
تولید، درآمد آنها نیــز افزایش پیدا 

خواهد کرد.

مدیر عامل شرکت p&p مطرح کرد :

بزرگترین مشکل پیش روی تولیدکنندگان کفش،  تهیه مواد اولیه و  نوسانات نرخ ارز  است



مدیر عامل  کفش کیاک  مطرح کرد :

مشکلات موجود باعث شده بسیاری از همکاران، کارگاه های خود را تعطیل کنند
مجید حلاجی،  مدیرعامل تولیدی 
کفش کیاک در گفت وگــو با خبرنگار 
ایلنا  با اشــاره بــه اخریــن وضعیت 
فعالیت هاي این شرکت گفت:  از سال 
68 وارد این شغل شده و از سال 74 نیز 
تصمیم گرفتــم تا برای خــود به طور 
مستقل تولید داشته باشم. خوشبختانه 
امروز حدود 70 پرســنل مســتقیم  و 
تعدادی نیــز نیروی غیرمســتقیم با 

شرکت کیاک همکاری می کنند.
 وی ادامه داد : ما به کشور پاکستان، 
اوکراین،  آذربایجان و عراق صادرات 
داشــتیم؛ اما در حال حاضر به دلیل 
مشــکلات موجود صادرات نداشته 
و تمام هم وغم خود را برای تولیدات 
داخلــی بــه کار گرفته ایم.کمبود و 
گرانی مواد اولیه،  نوســانات نرخ ارز،  

عدم نظارت بر تولید و توزیع کنندگان 
مواد اولیه، همین طور بوروکراســی 
اداری از جمله سازمان مالیاتی، تامین 
اجتماعی، بانک،  گمــرک، تجمیع 
این مشکلات باعث سردرگمی و بی 
انگیزه شــدن تولیدکننده می شود؛ 
ما به عنوان تولیدکننده باید هر روز با 

این مشکلات دسته و پنجه نرم کنیم و 
عملا بیشتر انرژی ما صرف پیدا کردند 

راه حل می شود.
 حلاجی  درباره میــزان تولیدات 
سالانه گفت :ســالانه 60 تا 70 هزار 
جفت کفــش تولید می شــود؛ اگر 
همتی با وجود مشکلات پیش روی 

تولیدکنندگان باشد، ما قادر خواهیم 
بود 2 تــا 3 برابر این میزان در ســال 
تولید داشته باشــیم. متاسفانه بروز 
چنین مشکلاتی باعث شده تا همین 
تعداد تولید نیز با مشکل انجام شود. 
چرا که مشکلات موجود باعث شده 
بسیاری از همکاران، کارگاه های خود 

را تعطیل کنند.
  وی ادامــه داد : چرا باید ســازمان 
تامین اجتماعی برای نیرو کاری بالا 
5 نفر هزینه بیشــتری دریافت کند. 
این کار حمایت است؟ اگر قرار باشد 
اشــتغال آفرینی کنیم، معضل نرخ 
بیمه عملا مانع کار خواهد شــد. این 
 در حالی است که شعار سال از سوی

 مقام معظم رهبری مانع زدایی عنوان 
شده است. با این مشکلات هیچ انگیزه 

ای برای تولیدکننده باقی نمی ماند. 
هزینه های سرسام آور تولید در کنار 
هزینه های جاری نسبت به هزینه های 
بلوکه شده در کارخانه و دستگاه ها به 
هیچ عنوان قابل قیاس و توجیه نیست؛  
اگر این مشــکلات وجود نداشت به 
جرات می تــوان بگویم کفش ایرانی 
با تنوع و کیفیت خوب می تواند شانه 
به شانه بازارهای خارجی رقابت کند 
و باعث ارزآروی شــود که متاسفانه 
این چنین نیست حتی در ایام کرونا 
نیز طبق وعده های داده شده از سوی 
مسئولان هیچ گونه حمایتی از تولید 
انجام نشده اســت. امیدوارم دولت و 
نمایندگان محترم مجلس با دقت و 
جدیت بیشتر مشــکلات پیش روی 

تولیدکنندگان را مرتفع سازد.
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 نگرانی جدی تولیدکنندگان کفش 
از عدم توزیع عادلانه چرم و مواد اولیه

تعــدادی از تولیدکننــدگان کفش 
معتقدنــد کــه متاســفانه برخــی از 
کارخانه های چرم و تولیدکنندگان مواد 
اولیه و چرم بدون نظارت مواد اولیه را در 
اختیار برخی تولیدکنندگان کفش قرار 
می دهند و همین مساله باعث شده مواد 
اولیه و چرم به صورت مساوی و عادلانه 
بین تولیدکنندگان توزیع نشود و برای 
تهیه چرم دچار مشــکلات شــدیدی 
بشــوند و متاسفانه این مســاله باعث 
شده تا قیمت چرم بدون هیچ نظارتی 
افزایش پیدا بکند و گمرک نیز در بحث 
واردات مواد اولیه و چرم همکاری خوبی 

نمی کند.
 بسیاری از مواد اولیه ای که در گمرک 
مانده دیر ترخیص می شــوند و همین 
مســاله در روند تولید کفــش و کیف 

اشکالاتی ایجاد کرده است.
همچنین برخــی از  تولیدکنندگان 
کفش مجبور هستند تا مواد اولیه را به 
صورت چکی و مدت دار بخرند و همین 
مســاله باعث شــده تا چرم خریداری 

شده با قیمت  بیشتری خریداری شود 
و در نهایت  در قیمت تمام شــده تولید 
تاثیرگــذار خواهد بود.  متاســفانه در 
این بین اتحادیه  و انجمن صنعت چرم 
هیچگونه حمایت و نظارتی  برای توزیع 

عادلانه چرم به تولید ندارد.
 متاسفانه در شرایط کنونی و در استانه  
سال جدید تولید کفش می تواند نیازهای 
داخلی را بر طرف سازد ولی متاسفانه با 
گران شدن چرم و همینطور  ناعدالتی در 
توزیع چرم و عدم نظارت  دستگاههای 
نظارتی متاسفانه شاهد رکود نسبی در 
تولید کفش هستیم و همین امر در استانه 
سال نو  برای تولیدکنندگان کفش نگران 

کننده شده است

دبیر جامعه صنعت کفش ایران مطرح کرد:

نمایشگاه امپکس مهمترین رویداد داخلی در حوزه چرم و کفش است

محمود زند کریمی، دبیر جامعه صنعت 
کفش ایران در گفت وگو بــا خبرنگار ایلنا 
با اشاره به نمایشگاه امپکس و اهمیت آن 
اظهار داشت: نمایشگاه امپکس مهمترین 
رویداد داخلی در حوزه چرم و کفش است 

و جامعه صنعت کفش ایــران هم با توجه 
به اینکه عضو ســتاد امپکس است از این 
نمایشگاه حمایت می کند و در آن حضور 

فعالی خواهد داشت.
وی با اشاره به فعالیت های جامعه صنعت 
کفش ایران برای رونــق تولید این صنعت 
گفت: این جامعه مدت 29 ســال است که 
به عنوان یک تشکل ملی در حوزه کفش در 
حال فعالیت اســت و اعضای هیات مدیره 
آن در بحث محصول نهایی کفش، چرم و 
مواد اولیه فعال هستند و نقش پررنگی در 

صنعت کفش کشور ایفا می کنند.
وی همچنین درخصــوص حضور رایرن 
بازرگانی سفارت بنگلادش در ایران اظهار 
داشت: یکی از کشــورهایی که می توانم با 

آن همکاری کنیم بنگلادش اســت و این 
کشــور در زمینه تولید چرم و محصولات 
چرمی و کفش پیشرو است و می توانیم با آنها 
همکاری های خوبی داشته باشیم.وی ادامه 
داد: ما می توانیم در بخش مواد اولیه کفش 
و همچنیــن چرم های مــازاد محصولات  

خــود را می توانیم برای اســتفاده بهتر به 
بنگلادش صادر کنیم و همکاری های خوبی 

با تولیدکنندگان این کشور داشته باشیم.
زند کریمی افزود: بنــگلادش در بحث 
تولید کفش به عنوان محصول نهایی یک 

کشور توانا است که صادرات خوبی دارد.
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